
KLAIPĖDOS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBA

P O S Ė D Ž I O   P R O T O K O L A S 

2022 m. spalio  d. Nr. T1-

Gargždai

Posėdis įvyko 2022 m. rugsėjo 29 d. Posėdžio pradžia 1000 val., pabaiga 1330 val.

Posėdžio vieta – Klaipėdos rajono savivaldybės posėdžių salė, Klaipėdos g. 2, Gargždai.

Posėdžio pirmininkas – B. Markauskas, Klaipėdos rajono savivaldybės meras.

Posėdžio sekretorė – A. Jansonienė, Savivaldybės tarybos sekretorius.

Į Klaipėdos rajono savivaldybės tarybą išrinkti 27 Tarybos nariai. Posėdyje dalyvauja 26

Tarybos nariai. Nedalyvauja A. Katkus (nedarbingumas).

Kvorumas yra.

Posėdyje dalyvaujančių Tarybos narių, kviestų asmenų, svečių sąrašai pridedami (1-3

priedai).

Savivaldybės meras B. Markauskas asmeninio jubiliejaus proga pasveikino Tarybos nares

A. Balnionienę ir R. Kernagienę.

SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad sudarytoje darbotvarkėje yra 48

klausimai ir 3 informacijos:

1. Dėl valstybės turto perėmimo Savivaldybės nuosavybėn. Pranešėjas V. Valantinas.

2. Dėl netinkamo (negalimo) naudoti turto nurašymo. Pranešėjas V. Valantinas.

3. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės žemės sklypo perdavimo valdyti panaudos

pagrindais asociacijai amatininkų gildijai „Lamata“. Pranešėjas V. Valantinas.

4. Dėl netinkamo (negalimo) naudoti turto nurašymo. Pranešėjas V. Valantinas.

5. Dėl valstybės turto nurašymo. Pranešėjas V. Valantinas.

6. Dėl UAB „Klaipėdos Ugnė“ tiekiamos šilumos bazinės kainos dedamųjų nustatymo.

Pranešėjas V. Valantinas.

7. Dėl Vėžaičių gyvenvietei centralizuotai tiekiamos šilumos perskaičiuotų kainų

dedamųjų 2022‒2023 metams nustatymo. Pranešėjas V. Valantinas.

8. Dėl Viliaus Gaigalaičio globos namams tiekiamos šilumos bazinės kainos dedamųjų

nustatymo. Pranešėjas V. Valantinas.

9. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimo valdyti panaudos pagrindais

Klaipėdos rajono savivaldybės J. Lankučio viešajai bibliotekai. Pranešėjas V. Valantinas.

10. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimo valdyti panaudos pagrindais

viešajai įstaigai Lietuvos agrarinių ir miškų mokslų centrui. Pranešėjas V. Valantinas.

11. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2017 m. vasario 23 d. sprendimo Nr.

T11-40 „Dėl turto, esančio Tauro g. 1, Kalotės k., perdavimo valdyti patikėjimo teise Klaipėdos

rajono savivaldybės Jono Lankučio viešajai bibliotekai“ pripažinimo netekusiu galios. Pranešėjas V.

Valantinas.

12. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2016 m. balandžio 28 d. sprendimo Nr.

T11-160 „Dėl turto, esančio Klaipėdos g. 74 Gargžduose, perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

patikėjimo teise Gargždų atviram jaunimo centrui“ pakeitimo. Pranešėjas V. Valantinas.
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13. Dėl Klaipėdos rajono sodininkų bendrijų specialiosios rėmimo programos paraiškų

vertinimo komisijos sudarymo. Pranešėjas V. Valantinas.

14. Dėl Klaipėdos rajone esančio neprižiūrimo ir apleisto nekilnojamojo turto sąrašo 2023

metams patvirtinimo. Pranešėjas V. Valantinas.

15. Dėl sutikimo perimti Klaipėdos rajono savivaldybės nuosavybėn valstybinės įmonės

Lietuvos automobilių kelių direkcijos patikėjimo teise valdomą, perduodamą valstybės turtą.

Pranešėjas V. Valantinas.

16. Dėl žemės sklypo (žemės sklypo dalies) Priekulės miesto teritorijoje nuomos pirkimo.

Pranešėjas V. Valantinas.

17. Dėl patalpų, tinkamų Kalotės rinkiminės apylinkės veiklai, nuomos pirkimo.

Pranešėjas V. Valantinas.

18. Dėl patalpų, tinkamų Klaipėdos rajono visuomenės sveikatos biuro veiklai Sendvario

seniūnijos teritorijoje, nuomos pirkimo. Pranešėjas V. Valantinas.

19. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. birželio 25 d. sprendimo Nr.

T11-287 „Dėl finansavimo skyrimo bendrojo naudojimo objektų valdytojams, organizuojantiems

daugiabučių namų atnaujinimą (modernizavimą) Klaipėdos rajono savivaldybės teritorijoje pagal

daugiabučių namų atnaujinimo (modernizavimo) programą, tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas V. Valantinas.

20. Dėl pritarimo valstybės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos ir Klaipėdos

rajono savivaldybės bendradarbiavimo sutarties pasirašymui. Pranešėjas V. Valantinas.

21. Dėl pritarimo valstybės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos ir Klaipėdos

rajono savivaldybės bendradarbiavimo sutarties pasirašymui. Pranešėjas V. Valantinas.

22. Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų paskirstymo ir naudojimo

Klaipėdos rajono savivaldybės susisiekimo infrastruktūros objektams finansuoti tvarkos aprašo

patvirtinimo. Pranešėjas V. Valantinas.

23. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr.

T11-356 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės administracijos struktūros patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas V. Jasas.

24. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2008 m. vasario 28 d. sprendimo Nr.

T11-103 „Dėl transporto išlaidų kompensavimo Klaipėdos rajono savivaldybės Gargždų pirminės

sveikatos priežiūros centro kaimo medicinos punktų bendruomenės slaugytojoms“ pripažinimo

netekusiu galios. Pranešėja M. Vaitilavičienė.

25. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 24 d. sprendimo Nr.

T11-61 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2022

m. priemonių patvirtinimo“ pakeitimo. Pranešėja R. Bakaitienė.

26. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 17 d. sprendimo Nr.

T11-195 „Dėl pasiūlymų dėl Klaipėdos rajono savivaldybės saugomų teritorijų steigimo, jų ribų

keitimo teikimo ir nagrinėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. Pranešėja R. Bakaitienė.

27. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2017 m. lapkričio 30 d. sprendimo Nr.

T11-385 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės lankytinų vietų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja R. Grubliauskytė.

28. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d. sprendimo Nr.

T11-69 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarptautinių projektų programos įgyvendinimo tvarkos

aprašo tvirtinimo“ pakeitimo. Pranešėja R. Grubliauskytė.

29. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2022 m. liepos 5 d. sprendimo Nr. T11-

212 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės sveikatos priežiūros ir socialinių darbuotojų kelionės išlaidų

kompensavimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo. Pranešėja I. Gailienė.

30. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 17 d. sprendimo Nr.

T11-462 „Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Klaipėdos rajono paramos šeimai centre

nustatymo“ pakeitimo. Pranešėja I. Gailienė.
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31. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 17 d. sprendimo Nr.

T11-464 „Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Priekulės socialinių paslaugų centre

nustatymo“ pakeitimo. Pranešėja I. Gailienė.

32. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 25 d. sprendimo Nr.

T11-275 „Dėl maksimalių socialinės globos ir socialinės priežiūros paslaugų išlaidų finansavimo

Klaipėdos rajono gyventojams dydžių nustatymo“ pakeitimo. Pranešėja I. Gailienė.

33. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugpjūčio 20 d. sprendimo Nr.

T11-316 „Dėl Piniginės socialinės paramos teikimo Klaipėdos rajono savivaldybėje tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimo. Pranešėja D. Beržanskytė-Bučinskienė.

34. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. liepos 22 d. sprendimo Nr. T11-

215 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio planavimo komisijos sudarymo“ pakeitimo.

Pranešėja A. Jansonienė.

35. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos etikos komisijos pirmininko pavaduotojo

skyrimo. Pranešėja A. Jansonienė.

36. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės atstovų delegavimo į Gargždų miesto vietos

veiklos grupės valdybą. Pranešėja A. Jansonienė.

37. Dėl gatvių pavadinimų suteikimo. Pranešėja D. Dilytė.

38. Dėl gatvių geografinių charakteristikų keitimo. Pranešėja D. Dilytė.

39. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2022 m. sausio 27 d. sprendimo Nr. T11-

37 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio veiklos plano 2022–2024 m. tvirtinimo“

pakeitimo. Pranešėjas M. Šatkus.

40. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto patikslinimo. Pranešėja I.

Gailiuvienė.

41. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 26 d. sprendimo Nr.

T11-415 „Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie Lapių bendruomenės centro projekto

finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų vietos plėtros strategijos

priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės skatinimas” veiklos sritį

„Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose vietovėse” (kodas

„Leader“-19.2-5.2.) pakeitimo. Pranešėjas G. Bareikis.

42. Dėl pritarimo teikti paraišką Karaliaus Vilhelmo kanalo statinių komplekso Lankupių

šliuzo (unikalus kodas Kultūros vertybių registre 25966) tyrimų ir tvarkybos darbų projekto

parengimo finansavimui pagal Kultūros paveldo departamento prie Kultūros ministerijos skelbiamą

kvietimą. Pranešėja S. Šmatauskienė.

43. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2017 m. birželio 29 d. sprendimo Nr.

T11-254 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo apmokėjimo tvarkos

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. Pranešėjas A. Petravičius.

44. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. rugpjūčio 26 d. sprendimo Nr.

T11- 224 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės švietimo įstaigų darbuotojų pareigybių skaičiaus

nustatymo normatyvų patvirtinimo“ pakeitimo. Pranešėjas A. Petravičius.

45. Dėl valstybės biudžeto lėšų, skirtų Klaipėdos rajono savivaldybės bendrojo ugdymo

mokyklų tinklo stiprinimo iniciatyvoms skatinti, paskirstymo ir naudojimo tvarkos aprašo

patvirtinimo. Pranešėjas A. Petravičius.

46. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų, kurioms nustatomas

klasių, ugdymo grupių ir mokinių skaičius 2022–2023 mokslo metams, sąrašo patvirtinimo.

Pranešėjas A. Petravičius.

47. Dėl Klaipėdos rajono metų mokytojo Bronislavos Aldonos Gedvilaitės–Treijos

premijos skyrimo. Pranešėjas A. Petravičius.

48. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. balandžio 30 d. sprendimo Nr.

T11-145 „Dėl mokesčio už ikimokyklinio ir priešmokyklinio amžiaus vaikų išlaikymą ir priežiūrą

privačiose švietimo įstaigose, vykdančiose ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas,

kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. Pranešėjas J. Ruškys.
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Informacija

1. Dėl maršrutinio autobuso Klaipėda‒Priekulė‒Venckai (Nr. A4-1135). Pranešėjas V.

Valantinas.

2. Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės maršrutų (Nr. A4-1136). Pranešėjas V. Valantinas.

3. Dėl 2022 metų rugpjūčio mėn. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos bei Sveikatos

apsaugos ir socialinės rūpybos komiteto posėdžių metu pateikto paklausimo (Nr. A4-1163).

Pranešėjas A. Petravičius.

KALBĖJO:

Meras klausė, ar Tarybos nariai turi siūlymų, papildymų dėl Tarybos posėdžio

darbotvarkės.

Tarybos nariai siūlymų, papildymų dėl Tarybos posėdžio darbotvarkės neturėjo.

Savivaldybės meras B. Markauskas teikė balsavimui Tarybos posėdžio darbotvarkę.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta posėdžio darbotvarkei, balsavo: už – 26, prieš – nėra, susilaikė

–nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Pritarti Tarybos posėdžio darbotvarkei su 48 klausimais ir 3 informacijomis.

1. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas Savivaldybės nuosavybėn. Pranešėjas V.

Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-295 „Dėl valstybės turto perėmimo Savivaldybės

nuosavybėn“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

2. SVARSTYTA. Netinkamo (negalimo) naudoti turto nurašymas. Pranešėjas V.

Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-296 „Dėl netinkamo (negalimo) naudoti turto

nurašymo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

3. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės žemės sklypo perdavimas valdyti

panaudos pagrindais asociacijai amatininkų gildijai „Lamata“. Pranešėjas V. Valantinas.

KALBĖJO:

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad Vietos ūkio ir kaimo reikalų,

Švietimo, kultūros ir sporto, Ekonomikos ir biudžeto komitetai pritarė pateiktam sprendimo projektui.

Sveikatos apsaugos ir socialinės rūpybos komitetas nepritarė pateiktam sprendimo projektui.

Tarybos narys V. Macijauskas akcentavo, kad per Tarybos komiteto posėdį klausė, tačiau

jam nebuvo atsakyta, kokia galimybė sklypą perduoti naudotis dalimis – dalį asociacijai amatininkų
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gildijai „Lamata“, dalį Gargždų vaikų ir jaunimo laisvalaikio centrui. Klausė, kaip ši galimybė

teisiškai galima, ar negalima.

Statybos ir infrastruktūros skyriaus vedėjas V. Valantinas atsakė, kad teisiškai tai kaip ir

būtų galima, tačiau klausimas kyla dėl statybos leidimo ir statybos užbaigimo. Pasak jo, šiai dienai

pasirinktas toks variantas, kuris leidžia asociacijai amatininkų gildijai „Lamata“ statyti ir užbaigti

statybas pilnai. Dėl sklypų nustatymo dalimis, teoriškai galima nustatyti tam tikras dalis ir galbūt

bendro naudojimo kažkokį priėjimą, kuris būtų reikalingas abejiems.

V. Macijauskas pasisakė, kad reikia atidėti sprendimo priėmimą, padalinti sklypą į dalis,

kurias naudoja abi įstaigos ir tada priimti sprendimą.

Tarybos nariai A. Šiaulys ir V. Dačkauskas siūlė pritarti pateiktam sprendimo projektui.

Savivaldybės meras B. Markauskas teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 24, prieš – 1,

susilaikė – 1.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-297 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės žemės

sklypo perdavimo valdyti panaudos pagrindais asociacijai amatininkų gildijai „Lamata““ pagal

pateiktą sprendimo projektą.

4. SVARSTYTA. Netinkamo (negalimo) naudoti turto nurašymas. Pranešėjas V.

Valantinas.

KALBĖJO:

Švietimo, kultūros ir sporto, Ekonomikos ir biudžeto, Sveikatos apsaugos ir socialinės

rūpybos komitetai pritarė pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu iš sprendimo projekto

dėstomosios dalies išbraukti žodžius „52.00 kv. m. ploto Pastatą - Viralinę, (unikalus numeris 5588-

7001-2111, žymėjimas plane 10l1ž), Kitus inžinerinius statinius – Tvorą, vartelius (unikalus numeris

4400-5509-2145, žymėjimas plane k3-k12)“. Vietos ūkio ir kaimo reikalų komitetas pritarė pateiktam

sprendimo projektui su tuo pačiu pakeitimu ir Komiteto siūlymu aptverti tvora pastatą - viralinę bei

nustatyti pastato sutvarkymo terminą.

Tarybos narė L. Piaulokaitė-Motuzienė informavo, kad Komiteto posėdžio metu siūlė

nustatyti terminą, kada bus sutvarkyta viralinė.

Meras siūlė formuoti protokolinį pavedimą: pavesti Administracijos direktoriui suderinti

pastato-viralinės (unikalus numeris 5588-7001-2111, žymėjimas plane 10l1ž) sutvarkymo terminą,

informuoti Tarybos narius, kada darbai bus padaryti.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pasiūlytą protokolinį pavedimą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 24 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam protokoliniam pavedimui, balsavo: už – 24, prieš –

nėra, susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Pritarti protokoliniam pavedimui.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą su protokoliniu

pavedimu ir pakeitimu.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui su protokoliniu pavedimu ir

pakeitimu, balsavo: už – 26, prieš – nėra, susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA:

1. Priimti sprendimą Nr. T11-298 „Dėl netinkamo (negalimo) naudoti turto nurašymo“

pagal pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu iš sprendimo projekto dėstomosios dalies išbraukiant

žodžius „52.00 kv. m. ploto Pastatą - Viralinę, (unikalus numeris 5588-7001-2111, žymėjimas plane
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10l1ž), Kitus inžinerinius statinius – Tvorą, vartelius (unikalus numeris 4400-5509-2145, žymėjimas

plane k3-k12)“.

2. Pritarti protokoliniam pavedimui: pavesti Administracijos direktoriui suderinti

pastato-viralinės (unikalus numeris 5588-7001-2111, žymėjimas plane 10l1ž) sutvarkymo terminą,

informuoti Tarybos narius, kada darbai bus padaryti.

5. SVARSTYTA. Valstybės turto nurašymas. Pranešėjas V. Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-299 „Dėl valstybės turto nurašymo“ pagal

pateiktą sprendimo projektą.

6. SVARSTYTA. UAB „Klaipėdos Ugnė“ tiekiamos šilumos bazinės kainos dedamųjų

nustatymas. Pranešėjas V. Valantinas.

KALBĖJO:

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Tarybos narys A. Vasylius siūlė priimti protokolinį pavedimą: sudaryti darbo grupę dėl

ateityje naudojamo šilumos tiekimo būdo situacijos išanalizavimo ir tolimesnių sprendimų priėmimo.

Meras prašė patikslinti, kas turi sudaryti šią darbo grupę, t.y. Administracijos direktorius

ar Meras.

A. Vasylius išsakė nuomonę, kad nesvarbu, kas sudarys darbo grupę, tačiau logiškiausia,

jog darbe dalyvautų Tarybos nariai ir Savivaldybės atstovai, atsakingi už sprendimo priėmimą.

Meras akcentavo, kad visgi reikėtų numatyti Administracijos direktoriui ar Merui pavesti

sudaryti darbo grupę.

A. Vasylius siūlė tai pavesti Merui.

Tarybos narys J. Dumašius priminė, kad gruodžio-sausio mėnesiais vyko išvažiuojamieji

Vietos ūkio ir kaimo reikalų komiteto posėdžiai po katilines, priimti tam tikri sprendimai, pateikti

siūlymai. Pasisakė, kad kitam Tarybos posėdžiui Administracija galėtų pateikti informaciją, kas buvo

padaryta pagal Komiteto priimtus sprendimus ir bus galima spręsti, ką toliau daryti. Jo nuomone,

kurti naują darbo grupę šiuo klausimu būtų netikslinga.

Savivaldybės meras teikė balsavimui Tarybos nario A. Vasyliaus siūlytą protokolinį

pavedimą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam Tarybos nario A. Vasyliaus siūlomam protokoliniam

pavedimui, balsavo: už – 9, prieš – 16, susilaikė – 1.

NUTARTA. Nepritarti siūlomam protokoliniam pavedimui.

Meras pasisakė, kad ir be darbo grupės vyksta susitikimai su AB „Klaipėdos rajono

energija“ dėl kitokio šildymo būdo įrengiant šilumos siurblius, įrengiant šilumos elektrinę AB

„Klaipėdos rajono energija“ dalyvaus konkurse dėl Plikių katilinės administravimo.

Tarybos narys V. Macijauskas prašė sekančiam Tarybos posėdžiui pateikti informaciją

apie darbus, kurie atlikti dėl šilumos tiekimo Savivaldybės įstaigoms bei kaip atpiginti šilumos

tiekimą.
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Tarybos narė A. Balnionienė prašė pateikti Vietos ūkio ir kaimo reikalų komiteto

išvažiuojamųjų posėdžių po katilines ir priimto protokolinio pavedimo įvykdytus darbus. Taip pat

informaciją apie Mero paminėtus dabar vykstančius darbus.

Meras prašė sekančio mėnesio Tarybos komitetams parengti ataskaitą, kokie galimi

artimiausi sprendimai ir perspektyvos dėl šilumos tiekimo.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 25 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 25, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-300 „Dėl UAB „Klaipėdos Ugnė“ tiekiamos

šilumos bazinės kainos dedamųjų nustatymo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

7. SVARSTYTA. Vėžaičių gyvenvietei centralizuotai tiekiamos šilumos perskaičiuotų

kainų dedamųjų 2022‒2023 metams nustatymas. Pranešėjas V. Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-301 „Dėl Vėžaičių gyvenvietei centralizuotai

tiekiamos šilumos perskaičiuotų kainų dedamųjų 2022‒2023 metams nustatymo“ pagal pateiktą

sprendimo projektą.

8. SVARSTYTA. Viliaus Gaigalaičio globos namams tiekiamos šilumos bazinės kainos

dedamųjų nustatymas. Pranešėjas V. Valantinas.

Tarybos narys M. Pocius pareiškė apie nusišalinimą nuo klausimo svarstymo.

Taryba bendru sutarimu priėmė nusišalinimą. Tarybos narys nusišalinęs nuo klausimo

svarstymo 1034 val. išėjo iš posėdžių salės.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 24 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 23, prieš – nėra,

susilaikė – 1.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-302 „Dėl Viliaus Gaigalaičio globos namams

tiekiamos šilumos bazinės kainos dedamųjų nustatymo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

Tarybos narys M. Pocius 1036 val. grįžo į posėdžių salę.

9. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimas valdyti panaudos

pagrindais Klaipėdos rajono savivaldybės J. Lankučio viešajai bibliotekai. Pranešėjas V. Valantinas.

KALBĖJO:

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais sprendimo projekto 1 punkte po žodžių „nuosavybės

teise priklausantį nekilnojamą turtą“ įrašyti „(valdomą Jurgio Šaulio gimnazijos patikėjimo teise)“, 2

punkte vietoje „Veiviržėnų Jurgio Šaulio gimnaziją“ įrašyti „Veiviržėnų Jurgio Šaulio gimnazijos

direktorių“.

Tarybos narė R. Petrauskienė domėjosi dėl higienos patalpų, ar jos bus bendros su

mokykla ar atskiros, bendrų koridorių, atskirų įėjimų, darbo valandų, patalpų valymo.
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Statybos ir infrastruktūros skyriaus vedėjas V. Valantinas pakomentavo, kad atskiro

tualeto nėra, yra bendras koridorius, tačiau buvo susitarta, jog mokykla ir biblioteka pasidalins

patalpomis bei naudosis jomis kartu. Dėl darbo laiko pranešėjas atsakyti negalėjo, tačiau pažadėjo

informaciją patikslinti.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 25 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais, balsavo: už – 17,

prieš – 2, susilaikė – 6.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-303 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės turto

perdavimo valdyti panaudos pagrindais Klaipėdos rajono savivaldybės J. Lankučio viešajai

bibliotekai“ pagal pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais sprendimo projekto 1 punkte po žodžių

„nuosavybės teise priklausantį nekilnojamą turtą“ įrašant „(valdomą Jurgio Šaulio gimnazijos

patikėjimo teise)“, 2 punkte vietoje „Veiviržėnų Jurgio Šaulio gimnaziją“ įrašant „Veiviržėnų Jurgio

Šaulio gimnazijos direktorių“.

10. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės turto perdavimas valdyti panaudos

pagrindais viešajai įstaigai Lietuvos agrarinių ir miškų mokslų centrui. Pranešėjas V. Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-304 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės turto

perdavimo valdyti panaudos pagrindais viešajai įstaigai Lietuvos agrarinių ir miškų mokslų centrui“

pagal pateiktą sprendimo projektą.

11. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2017 m. vasario 23 d.

sprendimo Nr. T11-40 „Dėl turto, esančio Tauro g. 1, Kalotės k., perdavimo valdyti patikėjimo teise

Klaipėdos rajono savivaldybės Jono Lankučio viešajai bibliotekai“ pripažinimas netekusiu galios.

Pranešėjas V. Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Tarybos narė A. Balnionienė pasisakė, kad Tauro g. 1, Kalotės k. esančios patalpos yra

vienintelės, kurias būtų galima sutvarkyti ir pritaikyti ne tik bibliotekai, bet ir organizuoti rinkimus,

būrelius, rengti bendruomenių susirinkimus.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 16, prieš – 3,

susilaikė – 7.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-305 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2017 m. vasario 23 d. sprendimo Nr. T11-40 „Dėl turto, esančio Tauro g. 1, Kalotės k., perdavimo

valdyti patikėjimo teise Klaipėdos rajono savivaldybės Jono Lankučio viešajai bibliotekai“

pripažinimo netekusiu galios“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

12. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2016 m. balandžio 28 d.

sprendimo Nr. T11-160 „Dėl turto, esančio Klaipėdos g. 74 Gargžduose, perdavimo valdyti, naudoti

ir disponuoti patikėjimo teise Gargždų atviram jaunimo centrui“ pakeitimas. Pranešėjas V.

Valantinas.
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Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-306 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2016 m. balandžio 28 d. sprendimo Nr. T11-160 „Dėl turto, esančio Klaipėdos g. 74 Gargžduose,

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise Gargždų atviram jaunimo centrui“

pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

13. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono sodininkų bendrijų specialiosios rėmimo programos

paraiškų vertinimo komisijos sudarymas. Pranešėjas V. Valantinas.

KALBĖJO:

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui. Akcentavo, kad sprendimo projekte palikta vieta, opozicijai pasiūlyti

savo kandidatą į Komisijos sudėtį.

Tarybos narė R. Petrauskienė informavo, kad Tėvynės sąjungos-Lietuvos krikščionių

demokratų frakcija į Komisijos sudėtį siūlo Tarybos narės R. Linkienės kandidatūrą.

Tarybos narys N. Galvanauskas Liberalų sąjūdžio frakcijos vardu į Komisijos sudėtį siūlė

Tarybos nario V. Macijausko kandidatūrą vietoje Tarybos narės L. Piaulokaitės-Motuzienės.

Tarybos narys V. Macijauskas atsisakė savo kandidatūros.

Savivaldybės meras teikė balsavimui siūlymą į Komisijos sudėtį įtraukti opozicijos

atstovą – R. Linkienę.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 25 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta R. Linkienės kandidatūrai į Komisijos sudėtį, balsavo: už – 25,

prieš – nėra, susilaikė – nėra (vienbalsiai).

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą su papildymu.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui su papildymu, balsavo: už – 26,

prieš – nėra, susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-307 „Dėl Klaipėdos rajono sodininkų bendrijų

specialiosios rėmimo programos paraiškų vertinimo komisijos sudarymo“ pagal pateiktą sprendimo

projektą su papildymu sprendimo projekto 1.6. papunktyje įrašant „Rasa Linkienė ‒ Klaipėdos rajono

savivaldybės tarybos narė“.

14. SVARSTYTA. Klaipėdos rajone esančio neprižiūrimo ir apleisto nekilnojamojo turto

sąrašo 2023 metams patvirtinimas. Pranešėjas V. Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu sprendimo projekto preambulėje įrašyti žodžius:

„Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2018 m. gegužės 31 d. Nr. T11-288 ,,Dėl neprižiūrimo,

apleisto nekilnojamojo turto nustatymo, sąrašo sudarymo ir jo keitimo tvarkos aprašu“.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu, balsavo: už – 26,

prieš – nėra, susilaikė – nėra (vienbalsiai).
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NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-308 „Dėl Klaipėdos rajone esančio neprižiūrimo

ir apleisto nekilnojamojo turto sąrašo 2023 metams patvirtinimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą

su pakeitimu sprendimo projekto preambulėje įrašant žodžius: „Klaipėdos rajono savivaldybės

tarybos 2018 m. gegužės 31 d. Nr. T11-288 ,,Dėl neprižiūrimo, apleisto nekilnojamojo turto

nustatymo, sąrašo sudarymo ir jo keitimo tvarkos aprašu“.

15. SVARSTYTA. Sutikimas perimti Klaipėdos rajono savivaldybės nuosavybėn

valstybinės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos patikėjimo teise valdomą, perduodamą

valstybės turtą. Pranešėjas V. Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 24 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 24, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-309 „Dėl sutikimo perimti Klaipėdos rajono

savivaldybės nuosavybėn valstybinės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos patikėjimo teise

valdomą, perduodamą valstybės turtą“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

REPLIKA PO BALSAVIMO:

Tarybos narė A. Balnionienė prašė jos balsą fiksuoti už.

16. SVARSTYTA. Žemės sklypo (žemės sklypo dalies) Priekulės miesto teritorijoje

nuomos pirkimas. Pranešėjas V. Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 18, prieš – nėra,

susilaikė – 8.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-310 „Dėl žemės sklypo (žemės sklypo dalies)

Priekulės miesto teritorijoje nuomos pirkimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

REPLIKA PO BALSAVIMO:

Tarybos narė A. Balnionienė akcentavo, kad kalbant dėl parkavimo aikštelių buvo

paminėta, jog yra paruošti 2 aikštelių techniniai projektai virš 20 parkavimo vietų Priekulės miesto

centre. Prašė iki Tarybos komitetų posėdžių pateikti informaciją, kada planuojama įrengti

suprojektuotas aikšteles.

Statybos ir infrastruktūros skyriaus vedėjas V. Valantinas patikslino, kad vienas projektas

yra rengiamas, šiai dienai vyksta viešas svarstymas – kai paaiškės, kada turėsime projektą, tada bus

galima pasakyti, kada planuojama įrengti aikštelę.

17. SVARSTYTA. Patalpų, tinkamų Kalotės rinkiminės apylinkės veiklai, nuomos

pirkimas. Pranešėjas V. Valantinas.

KALBĖJO:

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui. Sveikatos apsaugos ir socialinės rūpybos komitetas Komiteto vardu

siūlė iki sekančių rinkimų suremontuoti buvusios Kalotės bibliotekos patalpas.

Tarybos narys V. Macijauskas siūlė Sveikatos apsaugos ir socialinės rūpybos komiteto

siūlymą priimti kaip protokolinį pavedimą.

Meras akcentavo, kad pateiktas sprendimo projektas yra apie patalpų nuomos pirkimą

2023 m. vykstantiems rinkimams. Teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą.

Surengtas balsavimas.
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Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 24, prieš – 2,

susilaikė – nėra.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-311 „Dėl patalpų, tinkamų Kalotės rinkiminės

apylinkės veiklai, nuomos pirkimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

REPLIKA PO BALSAVIMO:

Tarybos narys R. Simonavičius prašė jo balsą fiksuoti už.

18. SVARSTYTA. Patalpų, tinkamų Klaipėdos rajono visuomenės sveikatos biuro

veiklai Sendvario seniūnijos teritorijoje, nuomos pirkimas. Pranešėjas V. Valantinas.

Tarybos narė R. Leonauskienė pareiškė apie nusišalinimą nuo klausimo svarstymo.

Taryba bendru sutarimu priėmė nusišalinimą. Tarybos narė nusišalinusi nuo klausimo

svarstymo 1100 val. išėjo iš posėdžių salės.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad Vietos ūkio ir kaimo reikalų,

Švietimo, kultūros ir sporto, Ekonomikos ir biudžeto komitetai pritarė pateiktam sprendimo projektui.

Sveikatos apsaugos ir socialinės rūpybos komitetas teikė sprendimo projektą Tarybai.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 25 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 25, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-312 „Dėl patalpų, tinkamų Klaipėdos rajono

visuomenės sveikatos biuro veiklai Sendvario seniūnijos teritorijoje, nuomos pirkimo“ pagal pateiktą

sprendimo projektą.

Tarybos narė R. Leonauskienė 1103 val. grįžo į posėdžių salę.

19. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. birželio 25 d.

sprendimo Nr. T11-287 „Dėl finansavimo skyrimo bendrojo naudojimo objektų valdytojams,

organizuojantiems daugiabučių namų atnaujinimą (modernizavimą) Klaipėdos rajono savivaldybės

teritorijoje pagal daugiabučių namų atnaujinimo (modernizavimo) programą, tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėjas V. Valantinas.

KALBĖJO:

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad Vietos ūkio ir kaimo reikalų,

Švietimo, kultūros ir sporto komitetai pritarė pateiktam sprendimo projektui. Ekonomikos ir biudžeto

komitetas pritarė pateiktam sprendimo projektui ir Komiteto vardu siūlė priimti protokolinį

pavedimą: įpareigoti Klaipėdos rajono savivaldybės administraciją kartu su politikais įvertinti

galimybę Savivaldybės lėšomis prisidėti prie daugiabučių namų renovacijos. Sveikatos apsaugos ir

socialinės rūpybos komitetas pritarė pateiktam sprendimo projektui su Komiteto siūlymu pavesti

Administracijai sudaryti darbo grupę, kuri svarstytų, kiek procentų ir kokiu būdu Savivaldybė galėtų

prisidėti prie daugiabučių namų renovacijos.

Meras siūlė apjungti abiejų Tarybos komitetų siūlymus ir formuluoti protokolinį

pavedimą: pavesti Administracijos direktoriui sudaryti darbo grupę, kuri kartu su Vietos ūkio ir kaimo

reikalų komitetu apsvarstytų visus siūlymus, ką galima patobulinti, kaip padėti, jog daugiabučių namų

renovacija vyktų greičiau.

Tarybos narys A. Vasylius nepritarė, kad darbo grupėje dalyvautų tik Vietos ūkio ir kaimo

reikalų komitetas ir prašė į darbo grupę įtraukti iš kiekvienos frakcijos po vieną narį. Tam pritarė ir

Tarybos narys N. Galvanauskas.

Savivaldybės meras teikė balsavimui Tarybos narių A. Vasyliaus ir N. Galvanausko

siūlymą pavesti Merui sudaryti darbo grupę, įtraukiant iš kiekvienos frakcijos po vieną narį.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta Tarybos narių A. Vasyliaus ir N. Galvanausko siūlymui, balsavo:

už – 10, prieš – 13, susilaikė – 6.
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Vicemerė L. Liutikienė prašė jos balsą fiksuoti prieš.

NUTARTA. Nepritarti siūlymui.

Savivaldybės meras siūlė priimti protokolinį pavedimą: pavesti Administracijos

direktoriui sudaryti darbo grupę, kuri kartu su Vietos ūkio ir kaimo reikalų komitetu apsvarstytų visus

siūlymus, ką galima patobulinti, kaip padėti, jog daugiabučių namų renovacija vyktų greičiau.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta protokoliniam pavedimui, balsavo: už – 17, prieš – 3, susilaikė –

6.

NUTARTA. Pritarti protokoliniam pavedimui.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą su protokoliniu

pavedimu.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui su protokoliniu pavedimu,

balsavo: už – 24, prieš – 1, susilaikė – 1.

NUTARTA:

1. Priimti sprendimą Nr. T11-313 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m.

birželio 25 d. sprendimo Nr. T11-287 „Dėl finansavimo skyrimo bendrojo naudojimo objektų

valdytojams, organizuojantiems daugiabučių namų atnaujinimą (modernizavimą) Klaipėdos rajono

savivaldybės teritorijoje pagal daugiabučių namų atnaujinimo (modernizavimo) programą, tvarkos

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

2. Pritarti protokoliniam pavedimui: pavesti Administracijos direktoriui sudaryti darbo

grupę, kuri kartu su Vietos ūkio ir kaimo reikalų komitetu apsvarstytų visus siūlymus, ką galima

patobulinti, kaip padėti, jog daugiabučių namų renovacija vyktų greičiau.

20. SVARSTYTA. Pritarimas valstybės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos ir

Klaipėdos rajono savivaldybės bendradarbiavimo sutarties pasirašymui. Pranešėjas V. Valantinas.

KALBĖJO:

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Tarybos narys J. Ruškys siūlė priimti protokolinį pavedimą: pavesti Administracijos

direktoriui inicijuoti bendradarbiavimo sutarties su Lietuvos automobilių kelių direkcija dėl kelio Nr.

227 Jakai-Dovilai-Laugaliai atkarpos Dovilai-Laugaliai sutarties pasirašymą. Pasak J. Ruškio, tai yra

viena pagrindinių jungčių įvažiuojant į miestą ir Savivaldybė turėtų prisidėti prie šio kelio projekto

spartesnio įgyvendinimo.

Savivaldybės meras teikė balsavimui Tarybos nario J. Ruškio siūlomą protokolinį

pavedimą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta J. Ruškio siūlomam protokoliniam pavedimui, balsavo: už – 11,

prieš – 11, susilaikė – 4.

NUTARTA. Nepritarti siūlomam protokoliniam pavedimui.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).
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NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-314 „Dėl pritarimo valstybės įmonės Lietuvos

automobilių kelių direkcijos ir Klaipėdos rajono savivaldybės bendradarbiavimo sutarties

pasirašymui“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

21. SVARSTYTA. Pritarimas valstybės įmonės Lietuvos automobilių kelių direkcijos ir

Klaipėdos rajono savivaldybės bendradarbiavimo sutarties pasirašymui. Pranešėjas V. Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Tarybos narys A. Vasylius prašė Administracijos direktoriaus formuojant ateinančių metų

nekilnojamojo ir žemės mokesčio tarifus, šiai teritorijai ir ūkio taršai, kur numatyta ūkinė veikla,

taikyti maksimalų žemės mokesčio tarifą.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 24, prieš – nėra,

susilaikė – 2.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-315 „Dėl pritarimo valstybės įmonės Lietuvos

automobilių kelių direkcijos ir Klaipėdos rajono savivaldybės bendradarbiavimo sutarties

pasirašymui“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

22. SVARSTYTA. Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų paskirstymo

ir naudojimo Klaipėdos rajono savivaldybės susisiekimo infrastruktūros objektams finansuoti tvarkos

aprašo patvirtinimas. Pranešėjas V. Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais:

1. Papildyti sprendimo projekto tvarkos aprašą 6.5.1., 6.5.6. papunkčiais įrašant:

„6.5.1. nėra parengtas objekto statybai reikalingas projektas;

6.5.6. neišspręsti objekto nuosavybės klausimai.

Tokiu atveju finansuojamas sekantis iš eilės objektas“.

2. Tvarkos aprašo 14 punkte vietoje „Nr. 9“ įrašyti „Nr. 7“ , vietoje „Nr. 2“ įrašyti „Nr.

1“.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 25 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais, balsavo: už – 25,

prieš – nėra, susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-316 „Dėl kelių priežiūros ir plėtros programos

finansavimo lėšų paskirstymo ir naudojimo Klaipėdos rajono savivaldybės susisiekimo

infrastruktūros objektams finansuoti tvarkos aprašo patvirtinimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą

su pakeitimais:

1. Papildant sprendimo projekto tvarkos aprašą 6.5.1., 6.5.6. papunkčiais įrašant:

„6.5.1. nėra parengtas objekto statybai reikalingas projektas;

6.5.6. neišspręsti objekto nuosavybės klausimai.

Tokiu atveju finansuojamas sekantis iš eilės objektas“.

2. Tvarkos aprašo 14 punkte vietoje „Nr. 9“ įrašant „Nr. 7“ , vietoje „Nr. 2“ įrašant „Nr.

1“.

23. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 28 d.

sprendimo Nr. T11-356 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės administracijos struktūros patvirtinimo“

pakeitimas. Pranešėjas V. Jasas.
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Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 24 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 23, prieš – nėra,

susilaikė – 1.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-317 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2019 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr. T11-356 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės administracijos

struktūros patvirtinimo“ pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

24. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2008 m. vasario 28 d.

sprendimo Nr. T11-103 „Dėl transporto išlaidų kompensavimo Klaipėdos rajono savivaldybės

Gargždų pirminės sveikatos priežiūros centro kaimo medicinos punktų bendruomenės slaugytojoms“

pripažinimas netekusiu galios. Pranešėja M. Vaitilavičienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 25 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 25, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-318 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2008 m. vasario 28 d. sprendimo Nr. T11-103 „Dėl transporto išlaidų kompensavimo Klaipėdos

rajono savivaldybės Gargždų pirminės sveikatos priežiūros centro kaimo medicinos punktų

bendruomenės slaugytojoms“ pripažinimo netekusiu galios“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

25. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 24 d.

sprendimo Nr. T11-61 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios

programos 2022 m. priemonių patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėja R. Bakaitienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-319 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2022 m. vasario 24 d. sprendimo Nr. T11-61 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės aplinkos apsaugos

rėmimo specialiosios programos 2022 m. priemonių patvirtinimo“ pakeitimo“ pagal pateiktą

sprendimo projektą.

26. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. birželio 17 d.

sprendimo Nr. T11-195 „Dėl pasiūlymų dėl Klaipėdos rajono savivaldybės saugomų teritorijų

steigimo, jų ribų keitimo teikimo ir nagrinėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėja

R. Bakaitienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-320 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2021 m. birželio 17 d. sprendimo Nr. T11-195 „Dėl pasiūlymų dėl Klaipėdos rajono savivaldybės
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saugomų teritorijų steigimo, jų ribų keitimo teikimo ir nagrinėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo“

pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

27. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2017 m. lapkričio 30 d.

sprendimo Nr. T11-385 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės lankytinų vietų sąrašo patvirtinimo“

pakeitimas. Pranešėja R. Grubliauskytė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Tarybos narė R. Petrauskienė prašė kultūros ir turizmo informacijos centro darbuotojams

daugiau bendradarbiauti su mokslininkais ir papildyti lankytinų vietų sąrašą, įtraukiant daugiau žymių

žmonių namų, laidojimo vietų (pvz. Padago namai, Reinių palaikai).

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 25 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 25, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-321 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2017 m. lapkričio 30 d. sprendimo Nr. T11-385 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės lankytinų vietų

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

Pertrauka nuo 1130 val. iki 1155 val.

Po registracijos dalyvauja 18 Tarybos narių.

28. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d.

sprendimo Nr. T11-69 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarptautinių projektų programos

įgyvendinimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėja R. Grubliauskytė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 24 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 24, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-322 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2020 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T11-69 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarptautinių

projektų programos įgyvendinimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo

projektą.

29. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2022 m. liepos 5 d. sprendimo

Nr. T11-212 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės sveikatos priežiūros ir socialinių darbuotojų

kelionės išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėja I. Gailienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais papildant sprendimo projektą 1.2 ir 1.3 papunkčiais:

„1.2. Pakeisti 6.2. papunktį ir jį išdėstyti taip:

„6.2. Įstaigų vadovai, kuriems iki 3 kartų per mėnesį kompensuojamos kelionės išlaidos

vykstant darbo reikalais ne tarnybiniu transportu nuo Įstaigos iki Įstaigai priklausančių padalinių,

filialų ar Klaipėdos rajono savivaldybės administracijos (toliau – Administracija), kai atstumas nuo

Įstaigos iki padalinių, filialų ar Administracijos yra daugiau nei 10 km.;

1.3. Pakeisti 7 punktą ir jį išdėstyti taip:

„7. Kelionės maršruto ilgis skaičiuojamas nuo nuolatinės gyvenamosios vietos iki darbo

ir atgal, apvalinamas kilometrais.“

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.
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Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 24 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui su pakeitimais, balsavo: už – 24,

prieš – nėra, susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-323 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2022 m. liepos 5 d. sprendimo Nr. T11-212 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės sveikatos priežiūros

ir socialinių darbuotojų kelionės išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo“ pagal

pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais papildant sprendimo projektą 1.2 ir 1.3 papunkčiais:

„1.2. Pakeisti 6.2. papunktį ir jį išdėstyti taip:

„6.2. Įstaigų vadovai, kuriems iki 3 kartų per mėnesį kompensuojamos kelionės išlaidos

vykstant darbo reikalais ne tarnybiniu transportu nuo Įstaigos iki Įstaigai priklausančių padalinių,

filialų ar Klaipėdos rajono savivaldybės administracijos (toliau – Administracija), kai atstumas nuo

Įstaigos iki padalinių, filialų ar Administracijos yra daugiau nei 10 km.;

1.3. Pakeisti 7 punktą ir jį išdėstyti taip:

„7. Kelionės maršruto ilgis skaičiuojamas nuo nuolatinės gyvenamosios vietos iki darbo

ir atgal, apvalinamas kilometrais.“

30. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 17 d.

sprendimo Nr. T11-462 „Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Klaipėdos rajono paramos

šeimai centre nustatymo“ pakeitimas. Pranešėja I. Gailienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-324 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2020 m. gruodžio 17 d. sprendimo Nr. T11-462 „Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus

Klaipėdos rajono paramos šeimai centre nustatymo“ pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

31. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 17 d.

sprendimo Nr. T11-464 „Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Priekulės socialinių paslaugų

centre nustatymo“ pakeitimas. Pranešėja I. Gailienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Dėl balsavimo motyvų pasisakė Tarybos narys N. Galvanauskas ir Vicemerė L.

Liutikienė.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 21, prieš – nėra,

susilaikė – 4.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-325 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2020 m. gruodžio 17 d. sprendimo Nr. T11-464 „Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus

Priekulės socialinių paslaugų centre nustatymo“ pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

32. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 25 d.

sprendimo Nr. T11-275 „Dėl maksimalių socialinės globos ir socialinės priežiūros paslaugų išlaidų

finansavimo Klaipėdos rajono gyventojams dydžių nustatymo“ pakeitimas. Pranešėja I. Gailienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.
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Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-326 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2022 m. rugpjūčio 25 d. sprendimo Nr. T11-275 „Dėl maksimalių socialinės globos ir socialinės

priežiūros paslaugų išlaidų finansavimo Klaipėdos rajono gyventojams dydžių nustatymo“

pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

33. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugpjūčio 20 d.

sprendimo Nr. T11-316 „Dėl Piniginės socialinės paramos teikimo Klaipėdos rajono savivaldybėje

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėja D. Beržanskytė-Bučinskienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 25 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 25, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-327 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2020 m. rugpjūčio 20 d. sprendimo Nr. T11-316 „Dėl Piniginės socialinės paramos teikimo Klaipėdos

rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

34. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. liepos 22 d.

sprendimo Nr. T11-215 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio planavimo komisijos

sudarymo“ pakeitimas. Pranešėja A. Jansonienė.

KALBĖJO:

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui. Atskiroji Tarybos nario A. Šiaulio nuomonė: Tėvynės sąjungos-

Lietuvos krikščionių demokratų frakcijos vardu prašė Strateginio planavimo komisijos

sudėtyje vietoje V. Skuodo įrašyti R. Petrauskienę.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu

Strateginio planavimo komisijos sudėtyje vietoje V. Skuodo įrašant R. Petrauskienę.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu, balsavo: už – 26,

prieš – nėra, susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-328 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2021 m. liepos 22 d. sprendimo Nr. T11-215 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio

planavimo komisijos sudarymo“ pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu

sprendimo projekto 1 punkte vietoje „Virgilijus Skuodas“ įrašant „Rasa Petrauskienė“.

35. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos etikos komisijos pirmininko

pavaduotojo skyrimas. Pranešėja A. Jansonienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 24, prieš – 1,

susilaikė – nėra.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-329 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

etikos komisijos pirmininko pavaduotojo skyrimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.
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36. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės atstovų delegavimas į Gargždų miesto

vietos veiklos grupės valdybą. Pranešėja A. Jansonienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-330 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės atstovų

delegavimo į Gargždų miesto vietos veiklos grupės valdybą“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

37. SVARSTYTA. Gatvių pavadinimų suteikimas. Pranešėja D. Dilytė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-331 „Dėl gatvių pavadinimų suteikimo“ pagal

pateiktą sprendimo projektą.

38. SVARSTYTA. Gatvių geografinių charakteristikų keitimas. Pranešėja D. Dilytė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-332 „Dėl gatvių geografinių charakteristikų

keitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

39. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2022 m. sausio 27 d.

sprendimo Nr. T11-37 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio veiklos plano 2022–2024 m.

tvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėjas M. Šatkus.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Pasisakė Tarybos nariai J. Ruškys, N. Galvanauskas.

Savivaldybės meras teikė balsavimui pateiktą sprendimo projektą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 17, prieš – 3,

susilaikė – 6.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-333 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2022 m. sausio 27 d. sprendimo Nr. T11-37 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės strateginio veiklos

plano 2022–2024 m. tvirtinimo“ pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

40. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto patikslinimas.

Pranešėja I. Gailiuvienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.



19

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 18, prieš – 2,

susilaikė – 6.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-334 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės 2022

metų biudžeto patikslinimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

41. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 26 d.

sprendimo Nr. T11-415 „Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie Lapių bendruomenės centro

projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023 metų vietos plėtros

strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės skatinimas” veiklos

sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose vietovėse” (kodas

„Leader“-19.2-5.2.) pakeitimas. Pranešėjas G. Bareikis.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 25, prieš – nėra,

susilaikė – 1.

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-335 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2020 m. lapkričio 26 d. sprendimo Nr. T11-415 „Dėl pritarimo dalyvauti ir prisidėjimo prie Lapių

bendruomenės centro projekto finansavimo pagal vietos veiklos grupės „Pajūrio kraštas“ 2016–2023

metų vietos plėtros strategijos priemonės „Pelno nesiekiančių organizacijų verslumo ir partnerystės

skatinimas” veiklos sritį „Parama ekonominės veiklos skatinimui ir paslaugų kūrimui kaimiškose

vietovėse” (kodas „Leader“-19.2-5.2.) pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

42. SVARSTYTA. Pritarimas teikti paraišką Karaliaus Vilhelmo kanalo statinių

komplekso Lankupių šliuzo (unikalus kodas Kultūros vertybių registre 25966) tyrimų ir tvarkybos

darbų projekto parengimo finansavimui pagal Kultūros paveldo departamento prie Kultūros

ministerijos skelbiamą kvietimą. Pranešėja S. Šmatauskienė.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-336 „Dėl pritarimo teikti paraišką Karaliaus

Vilhelmo kanalo statinių komplekso Lankupių šliuzo (unikalus kodas Kultūros vertybių registre

25966) tyrimų ir tvarkybos darbų projekto parengimo finansavimui pagal Kultūros paveldo

departamento prie Kultūros ministerijos skelbiamą kvietimą“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

43. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2017 m. birželio 29 d.

sprendimo Nr. T11-254 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų vadovų darbo

apmokėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėjas A. Petravičius.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-337 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2017 m. birželio 29 d. sprendimo Nr. T11-254 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų
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vadovų darbo apmokėjimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“ pagal pateiktą sprendimo

projektą.

44. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. rugpjūčio 26 d.

sprendimo Nr. T11- 224 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės švietimo įstaigų darbuotojų pareigybių

skaičiaus nustatymo normatyvų patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėjas A. Petravičius.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 25 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 25, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-338 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2021 m. rugpjūčio 26 d. sprendimo Nr. T11- 224 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės švietimo įstaigų

darbuotojų pareigybių skaičiaus nustatymo normatyvų patvirtinimo“ pakeitimo“ pagal pateiktą

sprendimo projektą.

45. SVARSTYTA. Valstybės biudžeto lėšų, skirtų Klaipėdos rajono savivaldybės

bendrojo ugdymo mokyklų tinklo stiprinimo iniciatyvoms skatinti, paskirstymo ir naudojimo tvarkos

aprašo patvirtinimas. Pranešėjas A. Petravičius.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 24 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 24, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-339 „Dėl valstybės biudžeto lėšų, skirtų

Klaipėdos rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo stiprinimo iniciatyvoms skatinti,

paskirstymo ir naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

46. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų, kurioms

nustatomas klasių, ugdymo grupių ir mokinių skaičius 2022–2023 mokslo metams, sąrašo

patvirtinimas. Pranešėjas A. Petravičius.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).

NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-340 „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės

bendrojo ugdymo mokyklų, kurioms nustatomas klasių, ugdymo grupių ir mokinių skaičius

2022–2023 mokslo metams, sąrašo patvirtinimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

47. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono metų mokytojo Bronislavos Aldonos

Gedvilaitės–Treijos premijos skyrimas. Pranešėjas A. Petravičius.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai pritarė

pateiktam sprendimo projektui.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta pateiktam sprendimo projektui, balsavo: už – 26, prieš – nėra,

susilaikė – nėra (vienbalsiai).
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NUTARTA. Priimti sprendimą Nr. T11-341 „Dėl Klaipėdos rajono metų mokytojo

Bronislavos Aldonos Gedvilaitės–Treijos premijos skyrimo“ pagal pateiktą sprendimo projektą.

48. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. balandžio 30 d.

sprendimo Nr. T11-145 „Dėl mokesčio už ikimokyklinio ir priešmokyklinio amžiaus vaikų išlaikymą

ir priežiūrą privačiose švietimo įstaigose, vykdančiose ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo

programas, kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. Pranešėjas N. Galvanauskas.

KALBĖJO:

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad Vietos ūkio ir kaimo reikalų

komitetas atidėjo klausimo svarstymą. Visi kiti Tarybos komitetai teikė sprendimo projektą Tarybai.

Meras siūlė šiai dienai atidėti sprendimo priėmimą, nes tebevyksta teisminiai procesai,

be to Vyriausybės atstovė kreipėsi į Tarybos ir mero sekretoriatą ir prašė šio sprendimo projekto

nesvarstyti. Pasak Mero, didelė tikimybė, jog bus priimtas teismo sprendimas, pagal kurį Savivaldybė

privalės tokio pačio dydžio subsidiją mokėti ir vaikams, kurių tėvai deklaravę gyvenamąją vietą

Klaipėdos rajone, bet veda vaikus į Klaipėdos miesto privačius daželius. Akcentavo, jog nėra siūloma

nesvarstyti šio klausimo pasibaigus teisminiams procesams.

Tarybos narys J. Ruškys pasisakė, kad teismo sprendimas šiuo klausimu nėra įsiteisėjąs

ir apskųstas. Priminė, kad visi savo rinkiminėse, koalicijų programose rašė tą patį – užtikrinti vaikų

patekimą į darželius, todėl tai vienas iš greičiausių būdų, kuris gali padėti išspręsti problemas

šiandien.

Meras akcentavo, jog ir dabar yra statomi privatūs darželiai ir atsiras tų papildomų vietų

vaikams, be to buvo susitikta su privačių darželių steigėjais ir nė vienas nesiskundė, jog skiriamas

per mažas finansavimas. Dar kartą prašė atidėti sprendimo priėmimą.

Tarybos narys V. Macijauskas klausė, kiek Savivaldybei kainuoja vieno vaiko išlaikymas

Savivaldybės darželyje, įskaitant viską ‒ (pastatų šildymą, remontą, atlyginimus, maitinimą ir kt.).

Meras atsakė, kad galima paprašyti, jog tai suskaičiuotų ir pateiktų informaciją.

Tarybos narė R. Petrauskienė teigė, kad jų skaičiavimais, vieno vaiko išlaikymas

mėnesiui prieš keletą metų siekė apie 350 eurų, o šiemet – 420 eurų. Pasak R. Petrauskienės 300 eurų

kompensacija yra labai humaniška suma, todėl, jos nuomone būtų galima siūlyti ir 350 eurų

kompensaciją.

Tarybos narys R. Simonavičius pastebėjo, kad šiai dienai yra užduodami klausimai į

kuriuos nėra atsakymų – nežinoma, kokios išlaidos yra 1 vaikui Savivaldybės darželyje, nėra tikslių

duomenų, kiek vaikų 2-6 m. amžiaus nepatekę į darželius pagal vietoves. Siūlė atidėti sprendimo

projekto priėmimą ir perduoti klausimą nagrinėti Švietimo, kultūros ir sporto komitetui, kuris kartu

su Administracija, sprendimo projekto teikėju, kitais Komiteto nariais atsakytų į iškilusius klausimus

ir suformuotų bendrą nuomonę.

J. Ruškys pabrėžė, kad sprendimo projekte yra kalbama apie kompensaciją, kuri būtų

skiriama ne darželiui, o tėvams, palengvinant finansinę naštą ir suteikiant jiems galimybę leisti vaiką

į privatų darželį.

Savivaldybės meras teikė balsavimui Tarybos nario R. Simonavičiaus siūlymą atidėti

sprendimo priėmimą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta siūlymui atidėti sprendimo priėmimą, balsavo: už – 17, prieš – 9,

susilaikė – nėra.

NUTARTA. Atidėti sprendimo priėmimą „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos

2020 m. balandžio 30 d. sprendimo Nr. T11-145 „Dėl mokesčio už ikimokyklinio ir priešmokyklinio

amžiaus vaikų išlaikymą ir priežiūrą privačiose švietimo įstaigose, vykdančiose ikimokyklinio ir

priešmokyklinio ugdymo programas, kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo“.

REPLIKA PO BALSAVIMO:

Tarybos narys R. Simonavičius pasisakė, kad turėtų būti skelbiamas balsavimas ir dėl

pateikto siūlymo perduoti klausimą išnagrinėti Švietimo, kultūros ir sporto komitetui.
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Meras akcentavo, jog tikisi, kad Komiteto pirmininkas inicijuos šio klausimą svarstymą,

pakvies Administracijos atstovus, Komiteto narius.

Informacija

1. SVARSTYTA. Maršrutinis autobusas Klaipėda‒Priekulė‒Venckai (Nr. A4-1135).

Pranešėjas V. Valantinas.

KALBĖJO:

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai išklausė

pateiktą informaciją. 

Tarybos narys J. Dumašius siūlė priimti protokolinį pavedimą: pavesti Administracijos

direktoriui pasirašyti sutartį su VšĮ „Klaipėdos keleivinis transportas“ dėl maršruto

Klaipėda‒Priekulė.

Savivaldybės meras teikė balsavimui siūlomą protokolinį pavedimą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta siūlomam protokoliniam pavedimui, balsavo: už – 25, prieš –

nėra, susilaikė – nėra.

NUTARTA:

1. Atsižvelgti į pateiktą informaciją „Dėl maršrutinio autobuso

Klaipėda‒Priekulė‒Venckai (Nr. A4-1135)“.

2. Pritarti protokoliniam pavedimui: pavesti Administracijos direktoriui pasirašyti sutartį

su VšĮ „Klaipėdos keleivinis transportas“ dėl maršruto Klaipėda‒Priekulė.

2. SVARSTYTA. Klaipėdos rajono savivaldybės maršrutai (Nr. A4-1136). Pranešėjas V.

Valantinas.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai išklausė

pateiktą informaciją. Švietimo, kultūros ir sporto komitetas siūlė Komiteto vardu kreiptis į

Administracijos direktorių, kad būtų sudaryta darbo grupė ir kartu su VšĮ „Klaipėdos keleivinis

transportas“ atstovais išanalizuotų maršrutų situaciją bei poreikį.

Meras siūlė priimti protokolinį pavedimą: pavesti Administracijos direktoriui pasirašyti

sutartį su VšĮ „Klaipėdos keleivinis transportas“.

Savivaldybės meras teikė balsavimui siūlomą protokolinį pavedimą.

Surengtas balsavimas.

Balsavimui užsiregistravo 26 Tarybos nariai.

Už tai, kad būtų pritarta siūlomam protokoliniam pavedimui, balsavo: už – 25, prieš –

nėra, susilaikė – 1.

NUTARTA. Pritarti siūlomam protokoliniam pavedimui.

Savivaldybės meras pasisakė dėl Švietimo, kultūros ir sporto komiteto siūlymo ir prašė

įrašyti į protokolą, kad Administracijos direktorius sudarytų darbo grupę ir kartu su VšĮ „Klaipėdos

keleivinis transportas“ atstovais išanalizuotų maršrutų situaciją bei poreikį.

Tarybos narys A. Vasylius siūlė į darbo grupę įtraukti iš kiekvienos frakcijos po atstovą.

Meras pasisakė, kad į protokolą bus įrašyta, jog Direktorius kiekvienai frakcijai praneštų

ir deleguoti nariai galėtų dalyvauti posėdyje.

NUTARTA:

1. Atsižvelgti į pateiktą informaciją „Dėl Klaipėdos rajono savivaldybės maršrutų (Nr.

A4-1136)“.

2. Pritarti protokoliniam pavedimui: pavesti Administracijos direktoriui pasirašyti sutartį

su VšĮ „Klaipėdos keleivinis transportas“.
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3. SVARSTYTA. 2022 metų rugpjūčio mėn. Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos bei

Sveikatos apsaugos ir socialinės rūpybos komiteto posėdžių metu pateikto paklausimas (Nr. A4-

1163). Pranešėjas A. Petravičius.

Savivaldybės meras B. Markauskas informavo, kad visi Tarybos komitetai išklausė

pateiktą informaciją.

NUTARTA. Atsižvelgti į pateiktą informaciją „Dėl 2022 metų rugpjūčio mėn. Klaipėdos

rajono savivaldybės tarybos bei Sveikatos apsaugos ir socialinės rūpybos komiteto posėdžių metu

pateikto paklausimo (Nr. A4-1163)“.

PRIDEDAMA. Priimtų sprendimų sąrašas, 7 lapai.

Posėdžio pirmininkas

Savivaldybės meras                    Bronius Markauskas

Posėdžio sekretorė                      Aurelija Jansonienė

Protokolą surašė

Tarybos ir mero sekretoriato specialistė                                   Viktorija Bakšinskytė
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